
 

SFO-forældrerådsmøde  

Mandag den 24. marts 2025 kl. 16:30-18:30 

Referat 

 

Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
s = syg 
f = fraværende uden afbud 

Lotte Lind Larsen (forældrerepræsentant og formand) x 

Abdullah Kocak (forældrerepræsentant og næstformand) s 

Marie-Louise Vestergaard (forældrerepræsentant) x 

Lene Duus (forældrerepræsentant) x 

Ida Høigaard Wonsild (forældrerepræsentant) x 

Helle Muff (forældrerepræsentant) x 

Anita Hedegaard (SFO-fritidspædagogisk leder) x 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) x 

Referent:  Anita Hedegaard 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Nyt fra SFO 

3.1 Anita har fået nyt arbejde pr. 1. 

maj 

3.2 Status i SFO (Dorthe/Anita)  

3.3 SFO-børnerådet 

 

3.1. Anita har fået nyt arbejde som pædagogisk leder i 

børnehuset Jorden Rundt og takker af som 

fritidspædagogisk leder og siger mange tak for det gode 

samarbejde med SFO-forældrerådet. 

Der er endnu ikke truffet beslutning om en afløser for 

Anita.  

Forældrerådet ønsker, at SFO-leder Louise Barner Jensen 

deltager på næste møde. 

 

3.2. Vi har snart udemåned og programmet er under 

planlægning. Som altid vil der være aktiviteter, som tager 

afsæt i at være i uderummet, og rollespil er en af de ting, 

der tænkes ind. Som altid afsluttes udemåneden med en 

sommerfest, som i år vil løbe af stablen onsdag d. 28. maj. 

Der har været afholdt badminton og fodboldturnering (på 

Holme skole) med kæmpe tilslutning og megastort 

engagement fra både børn og voksne. 

I personalegruppen diskuterer vi øjeblikket, hvilken form 

vores årgangsdage skal have, da vi oplever, at nogle børn 

ikke synes det er sjovt med voksen-bestemte aktiviteter, 

sammen med årgangen. Det pædagogiske mål med dagen 

er, at klassepædagogerne får set alle de børn, de har et 

primært ansvar for, og hvordan de udvikler sig i det 

fritidspædagogiske liv. Det kan være rigtigt svært, når alle 

226 børn er der, hvor de selv vælger at være, alle dage i 

SFO.  



 

3.3. Der har været afholdt valg til SFO-børnerådet og også 

afholdt det første konstituerende møde. Målet er, at der 

afholdes fire møder om året, hvor både suppleant og 

repræsentant kan deltage. 

 

4. Forældrenyt 

4.1 Forældretavle ved Ida W 

4.1. 

Nyheden om tavlen er for nylig blevet offentliggjort på 

Aula til alle forældre. Ida har ikke oplevet mange 

henvendelser endnu.    

 

5. Deltagelse i SB møde d. 21/5 – 

2025. Kl. 17 – 19.30 

 

5.1. Marie-Louise og Helle vil gerne deltage i 

skolebestyrelsesmødet og foreslår at tage afsæt i 

udarbejdelsen af en samarbejdsaftale mellem 

skolebestyrelse og SFO-forældreråd. Anita har endnu ikke 

modtaget forslag til udkast fra Malene som aftalt på sidste 

fælles møde, og vil tage fat i Malene igen.  

   

6. Festlig forårsfredag i SFO? 6.1. Der er enighed i rådet om, at arbejdsdagen som 

forældreaktivitet skal gentages. Marie-Louise og Ida laver 

opslag herom, og datoen bliver d. 9. maj kl. 14.30 17.30. 

Der skal mere specifikt beskrives, at dagen også er 

beregnet til at bruge tid i SFO sammen med sit barn.  

Dorthe står for at lave en plan for opgaver, der skal løses, 

i samarbejde med resten af personalegruppen.  

SFO står for at lave mad til alle denne dag. 

 

7. Evt.  

 

7.1. Det er blevet besluttet, at der kommer dispensere 

med toiletpapir i ark op på toiletterne. Dette håber vi vil 

afhjælpe toiletter, der stopper med for meget papir, og 

papir, der flyder på gangene, fordi børnene ikke kan rive 

passende mængde af.  

 

Ida har en liste med tilbud om diverse fondsøgninger med, 

og der er blandt andet mulighed for at søge midler til 

efteruddannelse af personale. Anita vil fremlægge dette for 

personalet på et personalemøde.   

 

 


